
Protokoll styrelsemöte 18/11 

 

Ordförande öppnar styrelsemötet  

Val av dagens sekreterare: Sanna fast  

Uppläsande av förgående protokoll  

• Sportchef – Leif kontaktar Tomas  
• Kassörens rapport – Sponsorfakturor är utskickade  
• Toalettförsäljning – Camilla kontaktar MM  
• Lottförsäljning är igång – Camilla ansvarar  
• Kaffemuggar till Öxabäck– Camilla kollar med Patrik  
• Nya prislistor till kiosk– Sanna fixar  
• Klubbhuset kontrakt – Camilla & Daniel kontaktar  
• Bollar – Kolla i skolans förråd – sponsor till nya?  
• Medlemsavgift – Jessica skickar ut framöver  
• Kanslimejlen, fakturor vidarebefordrar till ekonomimejlen  
• Utbetalning för seniorledare i november, 4 månader höst & 4 månader vår, går 

laget till kval är det två månader till  
• Avtal för sponsorer ska inte ske muntligt endast skriftligt  

 

Övriga frågor  

Nytt möte bokas: Måndag 13/1 klockan 18:45 Öxabäck  

Ordförande avslutar mötet  


